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O veste buna pentru sigheteni si Eugenia Godja, primarul municipiului. Chiar daca in bugetul pe
acest an nu este cuprinsa finatarea centurii rutiere de ocolire a municipiului, exista sanse mari
ca lucrarile la acest important obiectiv sa inceapa. “Am depus toata documentatia necesara inca
de la inceputul anului trecut si mereu m-am interesat de soarta proiectului. Anul trecut nu am
prins finantarea, desi am fost foarte aproape de obiectiv. Am luat-o de la capat si cred ca vom
reusi foarte curand. Zilele trecute am fost anuntata ca Serviciul de Achizitii Publice va organiza
licitatia de atribuire a executarii lucrarilor pe data de 7 iulie a.c. Proiectul nostru se afla in acest
moment pe pozitia a cincea. Sper sa nu intervina alti factori externi si sa fim lasati deoparte.
Vom urmari cu atentie ce se intampla si vom interveni daca va fi cazul”, ne-a declarat primarul
municipiului Sighetu Marmatiei.
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